
NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS 18
del sector Parc Industrial Mediambiental les Coves, havent d’estendre 
diligència d’aprovació sobre el Projecte aprovat.

Tercer.  Posposar a un altre acord municipal la resolució sobre l’art. 
2, en relació amb la DT 1ª, ambdós del Decret Llei 1/2008, de 27 de 
juny, del Consell, sense perjudici de la possibilitat de delimitació d’àrees 
reparcel·lables discontínues voluntàries per a mantindre l’equilibri 
derivat de l’aprofitament tipus i del subjectiu entre Unitats d’Execució.

Quart.  Publicar edicte d’aprovació definitiva en el BOP, i respecte a la 
modificació de les normes, publicar el text íntegre de la modificació.

Quint.  Facultar a l’alcaldia-presidència per a dictar totes les resolucions 
siguen procedents que per a l’execució d’este acord en l’àmbit de la 
seua respectiva competència.

Sext.  Notificar este acord a l’Agent Urbanitzador amb expressió de 
recursos.
El portaveu del grup popular Sr. Zaragozà diu que s’han abstingut 
perquè ja va dir el Sr. Alcalde que el motiu de l’aprovació era per a 
donar la llicència a la fàbrica de pales, i ara el desenvolupament del 
polígon, com s’ha plantejat, delimite molt el creixement de L&M, i de 
la previsió al mes de febrer de créixer dotze mil metres, ara es planteja 
créixer només quatre mil, i d’una previsió de donar treball a altres cent 
persones ara serà només unes seixanta, i el  motiu de l’abstenció es 
per no entorpir la tramitació.

El Sr. Alcalde diu que el Sr. Zaragozà està molt assabentat del tema 
de L&M, que pareix que siga accionista, i que tal i com està avui la 
urbanitzadora, es donaran per contents si aconseguix urbanitzar 
la unitat d’execució en la que està L&M. Que la modificació del pla 
parcial preveu urbanitzar en primer lloc la UE 1, que és a on està L&M, 
i desprès, o al mateix temps, la UE2, que és a on es faria l’ampliació. 
Que la situació econòmica és mala, no sols a Espanya, sinó a tot el 
mon, i el que s’ha de fer és donar facilitats a l’empresa urbanitzadora 
per que vaja acabant poc a poc.

8é. INFORMES I DECRETS D’ALCALDIA.  Es dóna compte al Ple 
dels decrets següents:

I a continuació el Sr. Alcalde informa el Ple dels següents assumptes:

1/ Davant la moció que presenta el PP respecte de la rebaixa 
dels sous dels membres de l’equip de govern. Puntualitzar que 
l’ajuntament de les Coves en dades del Ministeri d’Hisenda, 
esta per davall de la mitja en despeses de personal, i molts 
d’estos sous, AEDL, Salari Jove, ENCORP o PAMER estan 
subvencionats.

Cal tornar a recordar que cap dels membres de l’actual equip de 
govern, cobren ni dietes, ni quilometratge, ni tenen targeta VISA a 
càrrec de l’Ajuntament. 

En la crisi hauríeu d’haver pensat abans d’endeutar com vau 
endeutar l’ajuntament.

2/ Ens han concedit una subvenció de 30.000 € per a “Promoció 
turística, mostra multicultural etc”.

3/ Voldríem agrair al Sr. Enric Navarro la donació que ha fet d’un quadre 
per a l’ajuntament de les Coves. També volem agrair-li que hage obert 
les portes de la seua casa per a mostrar la seua obra pictòrica, de la 
que, segur, han gaudit tots els covarxins i visitants durant les Festes 

d’Agost del 2008.

4/ Algú està boicotejant enllumenat públic del camí del cementiri, 
canviant el programador cada vegada que els encarregats el programen 
correctament.

5/ Han trencat tres postes de la tanca de protecció de la Moreria. En 
breu es reposaran. Sembla que algunes persones no estimen prou les 
propietats públiques.

6/ El passat 18 d’agost, després de tots els tràmits pertinents, se li va 
concedir a l’empresa LM, la llicencia d’activitat i apertura.

7/ S’han aprovat les subvencions a les associacions que van presentar 
en el seu dia la documentació sol·licitada. Les associacions i quantitats, 
són les següents:

- Club “Penya Jabalí”       300 €   
- Club de caçadors “La Lleugera”      600 €   
- Amas de Casa de les Coves      500 €   
- Asociación de conductores       600 €   
- C.D. Vinromà     8.500 €   
- Unió Musical Covarxina  18.000 €   
−Associació Cultural Tossal Gros   1.200 €

Que les altres associacions no van presentar la documentació que se'ls 
va demanar dins del període establert.

8/ S’han fet els següents cursos:

CURSOS
APLICACIONS INFORMÀTIQUES BÀSIQUES: WORD I EXCEL.
Subvencionat: FOREM (servef i el fons social europeu)
Data inici- fi: 15/09/08 – 30/10/08
Número d’inscrits: 18 alumnes
CURES AUXILIARS DE GERIATRIA.
Subvencionat: Forem (servef i el fons social europeu)
Data inici- fi: 15/09/08 – 3/11/08
Número d’inscrits: 15 alumnes
ANGLÈS COMERCIAL
• Subvencionat: Forem (servef i el fons social europeu)
• Data inici- fi: 06/10/08 – 18/12/08
Número d'inscrits: 18 alumnes  

9é.  MOCIONS D’URGÈNCIA. Abans de passar al punt de precs i 
preguntes, i segons estableix l’article 91.4 del Reglament d’Organització 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, el Sr. Alcalde 
pregunta si algú dels presents desitja sotmetre a la consideració del 
Ple, per raons d’urgència, algun assumpte no comprés en l’ordre del 
dia.

Ningú dels presents presenta cap moció.

10é. PRECS I PREGUNTES. Obert el torn de paraula es presenten 
els següents:

1/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta perquè avui no estan les càmeres 
de TV al saló de plens?
El Sr. Alcalde respon que no ho sap, que també s’ha quedat sorprés.. 
 
2/ El Sr. Zaragozà Muñoz li pregunta al Sr. Alcalde el següent: ha fet 
vostè factures a nom seu i del seu negoci (papereria Salse ) i han segut 
registrades a l’ ajuntament de les Coves del que es vostè alcalde?


